

## Referat fra bestyrelsesmøde 26. januar 2022

### **1. Opfølgning på referat fra seneste møde.**

Ingen bemærkninger.

### **2. Siden sidst.**

#### **a. Standernedtagning.**

Forløb tilfredsstillende men der ønskes lidt flere deltagere. Men måske det skyldes corona og usikkerhed omkring denne.

#### **b. Julefrokost.**

Også en god succes men også her for få deltagere. Vi drøfter at få placeret julefrokost og standernedtagning lidt længere fra hinanden næste år da de i år måske lå lidt for tæt efter vores opfattelse.

#### **c. Arbejdslørdag.**

Godt arbejde fra de fremmødte. Det lykkedes at få lavet de ønskede ting.

#### **d. Møde Guldborgsund Baltic Race.**

Der blev givet status på økonomi som ser ok ud. Der forventes en ny aftale med Guldborgsund kommune om tilskud også i de kommende år.

Der blev drøftet et ønske fra Nysted om at udvide sejladsen til også at omfatte en del med lidt mere familie kapsejlad. Dette ønsker bakker vi i BG op omkring. Det blev dog i første omgang udskudt lidt, men det er vores opfattelse at der er vigtigt at få med hvis vi skal have en chance for at vokse til en event som har en acceptabel størrelse.

#### **e. Status uddybning lystbådehavnen.**

Uddybningen er afsluttet. Der mangler så nu at få lavet en ny scanning af bunden for at se om alt er flyttet, samt hvor meget. De pæle som er taget op er i fin stand og de fleste vil blive genbrugt. Der er dog indkøbt en del nye pæle så vi skulle have nok. Der er indgået aftale med et firma fra Maribo om at slå pælene. Dette arbejde vil starte i uge 9 og forventes at vare et par uger så havnen vil nå at være klar til sæsonstart.

Thomas, Kim og Klaus laver kort over ønske til placering af vores pæle ved nordbroen. Vi ønsker en ekstra plads hvis det er muligt.

#### **f. Kodelås klubhus.**

Låsen er nu endelig i orden igen. Desværre var den første nye lås som kom i defekt, og det tog lidt tid at få fat på en ny. Dette er dog nu lykkedes og vi forventer ingen yderligere problemer. Koden til låsen er den samme som hidtil.

#### **g. Parkering og øvrige forhold på havnen.**

Inden kommunalvalget havde de to formænd for Vikingen og Bådklubben et møde med John Brædder og Bo fra Bohus. Det lykkedes os ikke at blive enige med Bo omkring aftalen vi ellers har indgået for længe siden.

Der blev så efterfølgende fra kommunens side lovet at man ville forsøge at vi midlertidigt kunne få adgang til den ikke bebyggede grund til højre ved nedkørslen til havnen. Der er dog pt. ikke sket yderligere men vi vil prøve at forfølge sagen.

**h.** Repræsentantskabsmøde i Lystbådehavnen AMBA.

Stille og roligt møde hvor økonomien blev gennemgået. Den er god, men der bruges pt. en del penge på uddybningen da kommunen kun betaler en del af denne. Det blev aftalt at vi undersøger prisen på reparation af bølgeværn på bla. nordbroen hos os, således at vi kan få professionelle til at lave dette da det er blevet en for stor opgave for os selv.

### **3. Sager til behandling.**

**a.** Revisionsmøde.

Det afholdes som vi plejer men der var enighed om at flytte mødet til den 18. februar så alle kunne deltage. Formanden sender indbydelse til revisorer og suppleant.

Menuen afstemmes af Karsten og Bent.

**b.** Generalforsamling.

Bestyrelsen gennemgik dagsorden og så på bla. valg. Vi kontakter et par personer i den nærmeste fremtid angående evt. valg til bestyrelsen

Lasse stopper i utide da han ikke ønsker at fortsætte da de ikke længere har båd. Karsten kontakter Kikko bar for bestilling af den sædvanlige omgang gule ærter. Bestyrelsen drøftede et forslag vdr. nedsættelse af arbejdsgruppe som skal se på muligheder for en fusion af Vikingen og Bådklubben Guldborgsund.

En enig bestyrelse bakker op om forslaget, som derfor vil blive behandlet på generalforsamlingen. For at sikre maksimal debat, så vil forslaget blive udsendt sammen med indkaldelse til generalforsamling.

Af sammen grund har vi også besluttet at starte generalforsamlingen kl. 17.00 i stedet for som sædvanligt kl. 18.00

**c.** Klubaften 24. marts.

Flyttet fra januar pga. Corona. Vi tænker at få noget kaffe og kage. Mere om dette senere.

**d.** Udflugt for bestyrelsen.

Udsat endnu engang, denne gang formentlig til efteråret.

4. Status:

**a.** Årsregnskab.

Charlotte gennemgik regnskabet for 2021. Det udviser et pænt overskud på trods af væsentligt større udgifter til medlemsaktiviteter. Det er dog glædeligt at vi igen har kunnet samles så vi har lidt klubliv igen

Regnskabet er ophængt i klubhuset og skal så efter revision endeligt godkendes af medlemmerne på generalforsamlingen.

**b. Medlemmer.**

Stabilt medlemstal. Enkelte udmeldelser efter udsende af kontingent. Men samtidigt også kommet et par nye til.

**c. Broerne.**

Behandlet tidligere.

**5. Evt.**

Der blev drøftet bla. kontingent for passive medlemmer.